

# 其

Chevalier's Mic Journey



• 與NAMI合作開發 「高強度輕質混凝土」 Collaborated with NAMI to develop "High-strength Lightweight Concrete"



猧渡性房屋顧問 **Consultant for** transitional housing project

• 擔任樂善堂過渡性 房屋項目MiC顧問 Served as a MiC consultant for Lok Sin Tong's transitional housing project

• 於集團私人住宅項目 試行自家混合式MiC 浴室

Piloted the Chevalier Hybrid-MiC bathroom in the Group's private residential project



• 設立「其士集團MiC展覽 中心」與業界交流

Set up the "Chevalier Group MiC Exhibition Center" for industry engagement



為兩座行人天橋加建MiC升降機塔 Retrofitted MiC lift tower at two pedestrian footbridges



2023

多方應用 **Diverse Application** 

# 2019

早作準備 Preparing Ahead

**Exhibition of achievement** 

• 於「2019建造創新博覽

會」展示其士MiC浴廁

Showcased the Chevalier

MiC bathroom module in the

成果參展

CIExpo 2019

組件

2020

研發改良 Advancing Improvement 2021

推出市場 **Progressing to Market** 

交流進步 **Exchange for Advancement** 



2022

• 擔任香港建造學院 「大師級」MiC課程講師

Served as a lecturer in Hong Kong Institute of Construction's "Master Class" MiC course



會」展示其士最新MiC 方案

Showcased the latest MiC solutions in the CIExpo 2022



• 其士的MiC方案獲 屋宇署批出兩個預 先認可

Chevalier's MiC solutions received two "In-principle Acceptance" from the **Buildings Department** 

# 首個MiC 住宅項目

#### First MiC residential project

• 承建香港房屋協會首



## 獲得首批「簡約公屋」 工程合約

#### Awarded the contract for the first batch of the LPH projects

• 相關項目將以其士「全組裝合成」 建築方案設計與建造6,300個單位 6,300 units in the projects will be designed and constructed using the Chevalier Full MiC Solution



#### 勞工保險合約 CIS Secured the Contract of Employees'

其士保險取得首批簡約公屋

### Compensation Insurance for the first batch of LPH projects

• 其士保險有限公司將提供港府首 批「簡約公屋」中的兩個工務工 程合約、共四個項目的「僱員補 償保險」。憑着卓越的服務,其 士保險很榮幸為所有參與本港首 批「簡約公屋」建築工程的僱員 提供補償保障。

Chevalier Insurance Company Limited (CIS) secured the "Employee Compensation Insurance" contracts for two public works contracts under the first batch of LPH by the HKSAR government, covering four LPH projects. With its outstanding services, CIS is most honoured to be the insurer of compensation insurance coverage to all employees participating in the first batch of LPH projects.



05

06